

科研管理  2012, Vol. 33  Issue (11) : 116-121 论文 DOI:[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)[<< Previous Articles](#) | [Next Articles >>](#)

学术期刊开放存取现状与模式研究——CSSCI管理学期刊案例分析

姜春林, 王文苑

大连理工大学公共管理与法学学院WISE Lab, 辽宁 大连 116024

The open access situation and patterns of academic journals——A case study on management journals based on CSSCI

Jiang Chunlin, Wang Wenyuan

School of Public Management and Law, WISE Lab, Dalian University of Technology, Dalian 116024, China

摘要	参考文献	相关文章
--------------------	----------------------	----------------------

Download: [PDF](#) (823KB) [HTML](#) KB Export: [BibTeX](#) or [EndNote](#) (RIS) [Supporting Info](#)

摘要 以我国CSSCI收录的管理学期刊为调查对象,通过总结开放存取的概念来设定相关评定标准,对这些期刊的网站建设及免费存取情况进行调研,结果显示我国管理学期刊仍处于开放存取出版模式的初期阶段,并针对实际情况提出了适合我国管理学期刊开放存取的三种模式。

关键词: [开放存取](#) [管理学期刊](#) [CSSCI](#)

Abstract: Based on the assessment standards summarized by the concept of the open access, the surveys on the website-build and free access of management journals on CSSCI are conducted. It shows these journals are still in the early age of the open access publishing model. Finally three open access models suitable for the actual situation of management journals are put forward.

Keywords: [open access](#) [management journal](#) [CSSCI](#)

Received 2011-01-28;

Fund: 国家社会科学基金项目(11BTQ21)(2011.07-2013.12);大连理工大学中央基本科研业务费人文社会科学专项重点项目(DUT11RW302)(2010.01-2012.12)。

引用本文:

姜春林, 王文苑. 学术期刊开放存取现状与模式研究——CSSCI管理学期刊案例分析[J] 科研管理, 2012, V33(11): 116-121

Jiang Chunlin, Wang Wenyuan. The open access situation and patterns of academic journals——A case study on management journals based on CSSCI[J] Science Research Management, 2012, V33(11): 116-121

Service

[把本文推荐给朋友](#)[加入我的书架](#)[加入引用管理器](#)[Email Alert](#)[RSS](#)

作者相关文章

[姜春林](#)[王文苑](#)